

# Signerat dokument

via <https://min.ebox.nu>



## Mötesanteckningar 8/5 2023

### Signerat text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande

Namn: STYRELSEMÖTE.pdf

Storlek: 191206 byte

Hashvärde SHA256:

4e5d6006ce79049a633c6a4469829ae25ad64b24a3a0738e13073c2a350abc81

*Originalfilen och signaturerna är bifogade som bilagor till denna PDF.  
För att öppna bilagorna kan en dedikerad PDF-läsare krävas.*

### Signerat av 5:

#### JESSICA ENEVÄRN BREDESEN

Signerat med BankID 2023-05-09 09:05 Ref: 23ba1dfa-ddf0-4763-a520-c2f44a1c2de5

#### WERONICA ÖBERG

Signerat med BankID 2023-05-09 08:57 Ref: 5dd87913-b0b9-43da-abbd-fa8e798db540

#### Camilla Bredesen

Signerat med BankID 2023-05-08 21:26 Ref: 58036122-90af-4fb0-b398-74a9cf051394

#### CECILIA ASP PAULRUD

Signerat med BankID 2023-05-08 21:21 Ref: 208b45cf-fe3e-4e2c-924e-9bee9c374030

#### NICKLAS SUND LANNERBÄCK

Signerat med BankID 2023-05-08 21:05 Ref: 37fef95d-1ae5-4a2f-99c8-afcf62987c1

STYRELSEMÖTE – TÄLJE SKOG OCH UNGDOM  
MÖTESANTECKNINGAR  
8 maj 2023

## Dagordning

1. Mötet öppnas
2. Presentationsrunda
3. Nulägesredovisning
4. Ekonomi
5. Arbetsgrupper
6. Ansvariga i sportadmin
7. Sommarskoj/sommarläger
8. Arbetsdagarna
9. Övriga frågor
10. Kommande möten
11. Mötet avslutas

## MÖTESANTECKNINGAR

Närvarande: Cecilia Asp, Ida Sjögren Knutas, Bo Ekenberg, Niklas Lannerbäck, Camilla Bredesen, Ella Krantz och Weronica Öberg

Frånvarande: Jessica Bredesen, Frida Kaunisto och Sofia Högberg

Punkt	Ärende
1.	<b>Mötet öppnas</b>
	Ida öppnar möte
2.	<b>Presentationsrunda</b>
	Alla närvarande presenterar sig, styrelsen består av:  Weronica Öberg – Ordförande, ledamot Ida Knutas – Vise ordförande, ledamot Bo Ekenberg – Kassör, ledamot Camilla Bredesen – Sekreterare, ledamot Cecilia Asp - ledamot Ella Kranz ledamot Nicklas Lannerbäck ledamot Jessica Bredesen Suppleant Frida Kaunisto Suppleant Sofia Högberg - Ungdomsrepresentant
3.	<b>Nulägesredovisning</b>
	Ridgrupper finns måndagar – torsdagar. Lördagsridningar ibland, önskas utöka lördagsridningar framöver.
4.	<b>Ekonomi</b>

	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Vi går igenom ekonomi för januari – april. Det finns pengar i kassan.</li> <li>• Vi behöver komplettera vår redovisning till kommun/kultur och fritid med årsmöteshandlingarna, Bosse och Veronica går igenom det.</li> </ul>
<b>5.</b>	<b>Arbetsgrupper</b>
	<p>Arbetsgrupper på bergtorp är:</p> <p><b><u>Verksamhetsgruppen</u></b> – Weronica, Cicci, Camilla och Patricia – Tar på sig att planerar för arbetsdagarna. Verksamhetsgruppen ser över att dela ut ansvar för bakning framöver.</p> <p><b><u>Hästgruppen</u></b> – Weronica och Ida – Max, ny häst har kommit. Ny D-ponny kommer i juni. Måste hitta ytterligare vikt bärande häst.</p> <p><b><u>Cafégruppen</u></b> – Till nästa styrelsemöte har vi färdiga namn i cafégruppen.</p> <p><b><u>Arbetsgruppen</u></b> – Maria, Niklas och Erik utför praktiska arbetsuppgifter på stallet, andra kan dyka in vid behov. Ny grupp.</p>
<b>6.</b>	<b>Ansvariga i sportadmin.</b>
	<p>Fler ansvariga för sportadmin behövs. Om alla tar en liten ansvarsdel i sportadmin så blir det inte så mycket jobb. Intern utbildning för samtliga hålls i anslutning till ett styrelsemöte snart, Ida kollar med Andrea om tillfälle.</p> <p>Kicki och Jessica kan nog ta en del ansvar i sportadmin (även kanske för stallbergtorp mailen).</p> <p>Utskick för ridskolans gruppavslut och gruppstart behöver göras i sportadmin.</p> <p>Gruppavslutningar sker:</p> <p>Måndag fortsgrupp 5/6 med en dubbellektion</p> <p>Måndag nybörjargrupp 12/6</p> <p>Tisdagsgruppen 6/6</p> <p>Onsdagsgruppen 7/6</p> <p>Torsdagsgruppen 15/6</p>
<b>7.</b>	<b>Sommarskoj/Sommarläger</b>
	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Ansökan är inskickad till kommun men svar har ej kommit ännu.</li> <li>• Styrelsen ser över eventuella datum för hjälpledarläger i augusti.</li> </ul>
<b>8.</b>	<b>Arbetsdagar</b>
	<p>Verksamhetsgruppen ser över vad som ska göras och eventuellt köpas inför.</p> <p>Cecilia och Weronica ses 17/5 och skriver planering.</p>
<b>9.</b>	<b>Övriga frågor:</b> Fodringar. Ridgrupper hösttermin. Nyanställning. Hemsidan.
	<p><b><u>Fodringar</u></b></p> <p>Vi har många fodrare till sommaren, tom några pass för många. Vi täcker sommaren.</p> <p><b><u>Ridgrupper hösttermin</u></b></p> <p>Det är lång kö till nybörjargrupperna, vi behöver komma igång med att jobba med detta. v 35 startar höstterminen tom vecka 50.</p> <p><b><u>Nyanställning</u></b></p> <p>Anställningsavtal skrivs den 9/5. Först anställning som timvikarie och senare förlängs anställning med 40% tjänst.</p>

	<b><u>Hemsidan</u></b> Hemsida behöver uppdateras. En förälder tar på sig ansvaret.
<b>10.</b>	<b>Kommande möte</b>
	Måndag 29/5 kl 18:30
<b>11.</b>	<b>Mötet avslutas</b>